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Styrelsemöte för Simris Byalag                 Protokoll nr 3, 2021 

 

 

 Tid: Måndagen den 27 september, kl 18.00 hos Karin Lefvert. 

Närvarande: Johan Mannergren, Lars Hägg, 

Lena Nydahl, Mats Wallgren och Karin Lefvert. 

Ej närvarande: Annika Hallqvist och Fredric Ferrari. 

 

 

 

 

      § 1 Genomgång av årsmötesprotokoll och protokoll nr 2 

 Årsmötesprotokollet gicks igenom och vi i styrelsen godkände och fann det helt i 

 sin ordning. 

 Protokoll nr 2 gicks igenom och vi fann inga ändringar. Godkändes även det av de 

 närvarande. 

 

      § 2 Ekonomisk rapport 

 Johan redovisade vad årsmötet 2021 kostat och det är som följer; Hyra av lokalen = 

 525 kr. Drycker och tallrikar = 579 kr. Smörgåstårtor = 2.236 kr och Underhållningen 

 = 1.500. Totala summan är = 4.840 kronor. 

 Byalaget har för närvarande 46.090 kronor. 

 

      § 3 Simris/Viarp byalag 

 Vi diskuterade frågan och beslöt att ta upp frågan vid ett separat arbetsmöte 

 framöver.  

 

      § 4 Hemsidan – IT-Syd 

 Johan ser över företagets fakturor och redovisar på nästa möte. Vi beslöt att ha den 

 tjänsten kvar tills vidare. Lena och Karin går igenom texterna på hemsidan och ser 

 vad som eventuellt kan förnyas/ändras.  

  

      § 5     Hundbajsskylt 

 Mats åtog sig att kolla upp dylika skyltar och eventuellt köpa 2 st till ett rimligt 

 pris. Han visste att detta åtar sig inte kommunen. Däremot sopkorgar att  lägga 

 hundbajs i är kommunens ansvar. Vi bestämde att vi frågar Annika om hon 

 kan undersöka om där finns en sådan i byn och därefter fråga kommunen om vi 

 kan få en sådan uppsatt i Simris. 

 

      § 6 Dagordning för nästa årsmöte 

 Vi beslutade att dagordningen till nästa års årsmöte skall sändas ut till samtliga  

 medlemmar tillsammans med kallelsen som ska vara medlemmarna tillhanda 14 

 dagar före årsmötet.  
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      § 7 Trygghetsvandring 

 Trafikgruppen har haft kontakter med Carina Knutsson, tf trafikingenjör i 

 kommunen angående hastigheten på framför allt Simris Bygata i Simris. Hon har 

 bett oss i styrelsen att komma med förslag på personer som kan medverka i denna 

 vandring tillsammans med kommunen. Annika, vår ordförande, har föreslagit att 

 byalagets styrelse ska ingå (de som kan) och två representanter ur trafikgruppen. 

 Föreslagna är Lars Lefvert och Göran Nydahl. Vi godkände detta förslag. 

  

      § 8 Trasiga lampor vid lekplatsen 

 Annika har mejlat kommunen gällande trasig belysning på lekplatsen i Simris och 

 fått svar av Magnus Lindblom, gatuingenjör i kommunen, att det är nya lampor på 

 gång. Mats påtalade att det redan strax efter kl 19 är för mörkt för att kunna spela 

 boule. Vi uppdrog till Annika att även påtala att de aktuella lamporna på 

 lekplatsen bör tändas tidigare än övrig gatubelysning i byn Simris. Och att de 

 fortfarande skall släckas klockan 22.00 som tidigare. 

 

      § 9 Nästa Info-utskick och nästa styrelsemöte 

 Nästa styrelsemöte beslöts bli tisdagen den 30 november, kl 18.00 hos  

 Lars Hägg. Informationsbrev med inbetalningskort går ut lördagen den 4 december 

 till samtliga hushåll i Simris och Viarp med information om eventuellt Luciafirande 

 i vår kyrka i Simris.  

 

      § 10 Mötet avslutades 

 Karin avtackades för kvällens möte och sockerkakan fick sin uppskattning! 

 

 

 

 

 

 

Ordförande vakant   Karin Lefvert, sekreterare 


